
Svar fra Gjerdrum Venstre 
 

Arealforvaltning og lokalmiljø 

 

1) 'Vi vil sikre mest mulig effektiv arealutnyttelse av eksisterende og ev. nye områder som 

reguleres til eks. vei-, bolig- og næringsformål for å gjøre fotavtrykket av disse minst mulig. 

Dette vil redusere behovet for å omregulere fra skog- og jordbruksareal. Gjerdrum Venstre 

ønsker å støtte forslag til vern av nye myr- og skogområder som i dag ikke har særskilt vern. 

 

2) Vi opplever at det er relativt god oversikt over dette, men mer kunnskap er alltid hensiktsmessig. 

Ny kunnskap kommer også til fra år til år, ofte som resultat av interessegruppers kartlegging, og 

dette ønsker Gjerdrum Venstre å få innsikt i forut for beslutningsprosesser. 

 

3) Aktivt benytte høringer og utredninger til å anskaffe ny kunnskap. Støtte forslag som kommer fra 

interessegrupper som ønsker økt skog- myr og jordvern.  

 

4)  Ja. 

 

5) Ja. Slike installasjoner bør legges til eksisterende utbygget areal og gi minimalt inngripen i flora 

og fauna. 

 

6) Ja, Gjerdrum Venstre ønsker ikke å støtte naturnedbygging for fritidsbebyggelse. 

Naturnedbygging til rekreasjonsformål bør gjøres i marginal utstrekning. 

 

7)   

• Sikre at all oppvarming av kommunale bygg baseres på ren, fornybar energi som ikke krever 

nedbygging av natur. 

• Sikre at alle nye bygg i Ask sentrum skal bruke fornybar energi til oppvarming.  

• At kommunens bilpark gradvis skiftes ut til fordel for den til enhver tid mest egnede 

klimavennlige løsningen.  

• Gå i aktiv dialog med Ruter om å forbedre dagens kollektivtilbud og få Gjerdrum inn under sone 

2 for å gjøre kollektivtransport rimeligere og enklere for pendlere. 

 

8) Vi har ikke tatt stilling til dette pt. 

 

9)  På generelt grunnlag er vi som tidligere anført særdeles opptatt av myrområdene og skogen. 

Gjerdrum Venstre har allerede fått gjennomslag for å utheve myrvern som førende prinsipp i 

rullerte arealplaner.  

 

Jordvern og matsikkerhet 

 

10) Hindre nedbygging av matjord og støtte lokal matproduksjon. Gjerdrum er en 

jordbrukskommune med forholdsvis mye matproduksjon i forhold til innbyggertall. Men det er 

rom for mer småskalaproduksjon. 

 



11)  Ja. 

 

12) Vi vil bruke vårt eierskap i NRVA til å sikre en bærekraftig drift med så lite forurensing som 

mulig av tilstøtende elver og fjorder.  

 

Skog/marka 

 

13)  Aktivt benytte høringer og utredninger til å anskaffe ny kunnskap.  

 

14) Ja 

 

15) -  

 

16) Ja.  

 

17) Vi har ikke tatt stilling til dette pt. 

 

18) Gjerdrum Venstre ønsker å støtte tiltak som stimulerer til økt andel av plukkhogst i 

almenningen.  

 

19) Vi har ikke tatt stilling til dette pt., men det høres ut som en fornuftig og hensiktsmessig løsning 

for å sikre økt kunnskapsunderlag forut for beslutninger. 

 

20) Vi har ikke tatt stilling til dette pt., men krav om økt andel av plukkhogst også utenom 

Almenningen kan bli nødvendig å innføre for å oppnå FNs anbefalte nivå. 

 

Stedsidentitet 

 

21) På generelt grunnlag mener vi at dette bør bakes inn i eksisterende eller nye planer for å gjøre 

det mest mulig operativt. Reetablering av ravineskog nær vassdragene kan være et eksempel 

på tiltak Gjerdrum Venstre ønsker å støtte. 

 

22) På generelt grunnlag mener vi at dette bør bakes inn i eksisterende eller nye planer for å gjøre 

det mest mulig operativt. 

 


